
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  28. februára 2024 

_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
 
Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 
 
Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 1 
zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Primátor skonštatoval, že 
je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 
rokovania bol navrhnutý nasledovne: 
 

1) Otvorenie a schválenie programu  
2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3) Rozpočtové opatrenie č. 1/2024  
4) Schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku s názvom: 
„Rekonštrukcia a modernizácia bežeckej dráhy v areáli štadiónu“  
5) Záver  

 
Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 
Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr. sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér, Csilla Gallová, Bc. Csaba Nagy, Alexander Mede, 
Margita Oroszová, Dávid Szvorák, Mgr. Attila Visnyai, Mgr. Teréz Zupko 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Upravený program dnešného zasadnutia je navrhnutý nasledovne:  
 

1) Otvorenie a schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3) Aktualizovaný register investícií 
4) Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 
5) Schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku s názvom: „Rekonštrukcia 

a modernizácia bežeckej dráhy v areáli štadiónu“ 
6) Majetkovoprávne záležitosti mesta 

a) OZ Šťastné labky, Fiľakovo – žiadosť o odpredaj mestských pozemkov 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
 

Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 
Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr. sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér, Csilla Gallová, Bc. Csaba Nagy, Alexander 
Mede, Margita Oroszová, Dávid Szvorák, Mgr. Attila Visnyai, Mgr. Teréz Zupko 



NIE : 0 
Zdržal sa: 0 

 
Primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania navrhol nasledovných poslancov 
MZ: 

 
Dávid Szvorák a Zoltán Anderko. 

 
Za členov návrhovej/volebnej komisie primátor mesta navrhol nasledovných poslancov MZ: 
Bc. Csaba Nagy - predseda 
Alexander Mede, Margita Oroszová - členovia 
 
Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr. sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér, Csilla Gallová, Bc. Csaba Nagy, Alexander Mede, 
Margita Oroszová, Dávid Szvorák, Mgr. Attila Visnyai, Mgr. Teréz Zupko 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 3) Aktualizovaný register investícií 
 
Písomný materiál do MZ predložil Ing. Ivan Vanko, vedúci oddelenia výstavby, životného 
prostredia a stratégie rozvoja MsÚ. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. Poslanci 
k nemu nemali žiadne pripomienky.  

 
Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr. sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér, Csilla Gallová, Bc. Csaba Nagy, Alexander Mede, 
Margita Oroszová, Dávid Szvorák, Mgr. Attila Visnyai, Mgr. Teréz Zupko 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 4) Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 
 
Písomný materiál do MZ spracovala a predložila PhDr. Andrea Mágyelová, SOR referátu 
ekonomiky MsÚ. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. Primátor k materiálu podotkol, 
že ho začali na referáte ekonomiky vyhotovovať v tabuľkovej forme, aby boli presuny 
v rozpočte viac sprehľadnené a transparentnejšie. Poslanci k materiálu nemali žiadne  
pripomienky.  
 
Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr. sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér, Csilla Gallová, Bc. Csaba Nagy, Alexander Mede, 
Margita Oroszová, Dávid Szvorák, Mgr. Attila Visnyai, Mgr. Teréz Zupko 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 5) Schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku s názvom: 
„Rekonštrukcia a modernizácia bežeckej dráhy v areáli štadiónu“ 
 



Písomný materiál do MZ spracovala a predložila Ing. arch. Erika Anderková, vedúca referátu 
stratégie a rozvoja mesta MsÚ. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. Viceprimátor 
a zároveň prezident FTC Visnyai doplnil, že bežeckú dráhu nevyužívajú len členovia FTC, ale 
aj členovia iných športových klubov a tiež široká verejnosť. Projekt tak podľa neho podporí 
rozvoj a skvalitnenie športu v meste. Poslanci k materiálu nemali žiadne pripomienky.  
 
Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr. sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér, Csilla Gallová, Bc. Csaba Nagy, Alexander Mede, 
Margita Oroszová, Dávid Szvorák, Mgr. Attila Visnyai, Mgr. Teréz Zupko 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 6) Majetkovoprávne záležitosti mesta 

a) OZ Šťastné labky, Fiľakovo – žiadosť o odpredaj mestských pozemkov z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa 

 
Písomný materiál do MZ spracoval a predložil Ing. Zoltán Varga, vedúci oddelenia ekonomiky 
a majetku mesta. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. Materiál sa opakoval z prvého 
februárového rokovania, menila sa len navrhovaná suma za odpredaj pozemkov. Primátor 
podotkol, že na schválenie je potrebná 3/5 väčšina všetkých poslancov. Poslanci k materiálu 
nemali žiadne pripomienky. 
 
Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr. sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Ing. Ladislav Fehér, Csilla Gallová, Bc. Csaba Nagy, Alexander Mede, 
Margita Oroszová, Dávid Szvorák, Mgr. Attila Visnyai, Mgr. Teréz Zupko 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Na záver primátor informoval o priebehu projektu revitalizácie jazierka v parku, poďakoval sa 
poslancom MZ za účasť a zasadnutie mestského zastupiteľstva po vyčerpaní všetkých bodov 
rokovania ukončil. 
 
Primátor mesta: 
Mgr. Attila  Agócs, PhD. 
 
 
I. overovateľ:       II. overovateľ: 
Dávid Szvorák      Zoltán Anderko  
           
 
Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová 
 


	R o k o v a n i e :

